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Shod slovenskih lesotržcev. 
Trgovina z lesom je za slovenske kraje največjega 

pomena. V tej trgovini, ki je nekdaj jako lepo cvetela 
ter je še danes najvažnejši vir naših dohodkov, so v 
zadnjih letih zavladale deloma prav klaverne razmere, 
katere zlasti občutijo manjši lesotržci, ki so tržaškim in 
reškim prekupcem izročeni na milost in nemilost ter se 
vsled pomanjkanja kapitala ne morejo teh pijavk otresti 
in se postaviti na svoje noge. 
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Italijanska trgovina razteza svoje pohlepne kremplje 

tudi že po naših slovenskih krajih. Firma Feltrinelli, ki 
ima svoj sedež v Milanu, je najnevarnejši konkurent slo
venskih lesotržcev Feltrinelli dela z velikim kapitalom 
in je skoro vladar na Koroškem in na Tirolskem ter 
tudi na Notranjskem že izpodriva domače kupce in pod-
kopava eksistenco domačih producentov. 

K tej konkurenci velicega kapitala — a Feltrinelli 
ni jedini kapitalist-konkurent, kajti poleg njega je še več 
druzih — škodujejo naši lesni trgovini tudi še druge 
okolnosti. Tržaški in reški Lah je slepar in ocigani ma
lega trgovca koder mere. Navadno mu pri prevzetju blaga 
ikartira kolikor je le mogoče, tudi če je roba izborna. 
Lah jo škartira, ker ve, da je potem mali lesotržec pri-
moran, mu jo prodati za vsako ceno, tudi z izgubo, ker 
ne mora čakati na denar. O rekriminacijah in sleparstvih 
8 katerimi spravljajo Lahi naše ljudi tedaj ob zaslužek, 
ko je blago že oddano — niti govoriti ni. Najdrastičnejše 
je veliki* sni trgovec — Nemec — označil tržaške razmere, 
rekši: Če greš v Trstu v kavarno Fabris mej lesotrške 
laške mešetarje, skrij uro in drži roke v žepih. 

Te razmere so napotile male slovenske lesotržce, 
da so začeli uvaževati misel o ustanovitvi svoje organi
zacije, s katere pomočjo bi se osvobodili laških prekupcev 
in obvarovali škede. 

Sprožilo se je več projektov, izmej katerih je vse-
kako najpametnejši projekt g. Lavrenčiča, naj društvo 
napravi svojo agenturo najprej v Trstu, potem pa po 
potrebi tudi v Ankoni, v Aleksandriji itd. Ta projekt se 
da izvršiti brez posebnih stroškov — in to je velike 
važnosti pri naših malih trgovcih — brez rizika in vender 
lahko iz nje nastane zavod, ki bode objemal vse slo
venske lesotržce. 

Dne 2. julija vršil se je v Ljubljani dosti dobro 
obiskan shod slovenskih lesotržcev. Shod sta pozdravila 
župan Hribar in predsednik trgovskega in obrtnega 
društva za Kranjsko Fr. Trdina. Shod je izvolil poseben 
odbor, kateremu je dal naročilo, da stvar vsestransko 
preštudira in uvažuje, in da potem stopi s svojimi pro
jekti pred lesotržce. 

Mi želimo, da bi se odboru posrečilo dobiti pravo 
obliko za to zadevo, kar je jako težavno, tako da se 
teši vprašanje na korist slovenske lesne trgovine. 


